
 

Protokół NR XL z obrad sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce 
z dnia 11 lipca  2005 roku. 
 
Obecni według załączonej listy.  
 
Ad. do pkt 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

Otwieram XL sesję Rady Miejskiej w Ostrołęce .  Na   Sekretarza obrad proponuję Panią  

radną Agnieszką Bałazy. Czy  ktoś wnosi jakieś uwagi. Uwag nie wniesiono.  

Głosowanie:  

Za – 19 głosów,  

Przeciw- 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,  

Sekretarzem obrad została wybrana radna Rady Miejskiej Agnieszka Bałazy..  

Ad. do pkt 3  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

Wprowadzam do dzisiejszego porządku obrad   Rezolucję  Rady Miejskiej w Ostrołęce                     

w  sprawie  poprowadzenia przez  Ostrołękę i region międzynarodowej trasy Via  Baltica,  

oraz autopoprawkę Prezydenta Miasta w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2005 rok. 

Proponuję rozpatrzyć jako pkt 12 w porządku obrad sesji Rezolucję.  

Proponuję również o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał 

wniesionych przez Grupę Radnych Rady Miejskiej w sprawie wniesienia skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie do uchwały Rady Miejskiej              

Nr 372/XXXVIII/2005.  

Radca Prawny Urzędu Miasta – Janusz Kobyliński  

Przedstawił Radzie Miejskiej wyrok sądu stwierdzający że w przypadku zwoływania sesji w 

trybie 7 dni niemożliwe jest wprowadzanie pod obrady Rady Miejskiej  nowych projektów 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

Poddaję pod głosowanie cały porządek obrad wraz z wprowadzoną Rezolucją Rady Miejskiej  

i autopoprawką Prezydenta Miasta w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2005 rok. 

Głosowanie:  

Za – 19 głosów,  

Przeciw- 0 głosów,  



Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Porządek obrad został przyjęty.  

Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych Rady Miejskiej  oraz wystąpienia 

Przewodniczących Samorządów Osiedlowych.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej  w sprawie zmian    w budżecie Miasta 

na 2005 rok,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta ,  

b/ dyskusja , 

c/ podjęcie uchwały.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie  zaciągnięcia pożyczek z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, 

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta,  

b/ dyskusja,  

c/ podjęcie uchwały.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej   w sprawie w wyznaczenia kierunków 

działania  Prezydenta Miasta Ostrołęki w zakresie porządkowania struktury 

własnościowej Ostrołęckiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i  Kanalizacji Sp. z o.o. , 

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta,   

b/ dyskusja,  

c/ podjęcie uchwały.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej  zmieniająca uchwałę          w sprawie 

przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla obszaru Starego Miasta i Fortów 

Bema, 

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta ,  

b/ dyskusja,  

c/ podjęcie uchwały.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej  w sprawie realizacji Projektu 

inwestycyjnego pn. „Modernizacja i rozbudowa systemu odbioru ścieków w Ostrołęce i 

Gminie Olszewo-Borki” ,  



/Materiał w formie papierowej do wglądu w Kancelarii Rady Miejskiej/. 

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta,  

b/ dyskusja , 

c/ podjęcie uchwały.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej  w sprawie ustalenia regulaminu 

przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla 

studentów w roku akademickim 2005 / 2006,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta,  

b/ dyskusja , 

c/ podjęcie uchwały.  

11. Odpowiedzi Prezydenta Miasta na interpelacje , wnioski i zapytania radnych Rady 

Miejskiej oraz przedstawicieli Samorządów Osiedlowych. 

12.Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miejskiej. 

13.Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad XL sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce. 

Ad. do pkt 4  

Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski   

Kiedy należy spodziewać się wymiany sieci wodociągowej na ul. 11 Listopada  od ul. 

Inwalidów Wojennych do ul. Bogusławskiego. / odpowiedź na piśmie/ 

Jaka jest  decyzja władz miasta odnośnie budynku po spółce „ Apis” w Ostrołęce.   

Radna Rady Miejskiej –  Maria Skibniewska   

Na ulicy Astrowej leży porozrzucana kostka polbruku. Uważam że należy ją uporządkować 

lub ułożyć z niej chodnik.  

Radna Rady Miejskiej –   Agnieszka Tańska  

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta aby rozważyć możliwość zapłaty kartą 

elektroniczną w kasie Urzędu Miasta naszym  mieszkańcom.  

Radny Rady Miejskiej – Mariusz Popielarz  

Jakie skutki finansowe poniesie miasto w związku ze zwróceniem dotacji do PEFRON.          

Z posiadanych  informacji które posiadam wynika że  miała ona  być przeznaczona na 

obsługę monitoringu w mieście przez niepełnosprawnych.   

Przewodniczący Osiedla „ Łazek” – Janusz Borach  

Z  informacji które ustaliłem w sprawie podlewania zieleni przy ul. Padlewskiego w OPWiK 

wynika że koszt wyniósłby 1000 złotych. To bardzo dużo dla mieszkańców bloków 

socjalnych. Czy Miasto nie mogłoby przejąć tego obowiązku.  



Mieszkańcy oś „ Łazek „ ul. Padlewskiego bardzo proszę władze miasta aby nie równać 

odcinka szutrowego przy w/w ulicy.  

Radna Rady Miejskiej –   Agnieszka Bałazy  

W kierunku na Goworowo przy osiedlu „Pomian” wszystkie znaki stop są odwrócone. Bardzo  

proszę  aby służby miejskie podjęły interwencję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

W kierunku oś ”Stacja” OTBS buduje blok mieszkalny. Mieszkańcy uważają że budynek 

powinien być przy ul. Jana Pawła II a nie przy ul. Kaczyńskiej. Bardzo proszę o wyjaśnienie 

tego problemu.  

Ad. do pkt 5 – zmiany do budżetu z autopoprawką  

Skarbnik Miasta – Bożena Jezierska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

  Zwiększenie dochodów realizowanych przez Zespół Szkół Nr 3 (podlegających przekazaniu                        

na rachunek UM),   na kwotę –  6.400 zł, z tego: 

- Oświata i wychowanie, rozdział 80101-Szkoły   podstawowe – 6.400 zł 

  z tego: § 0750 – 6.050 zł, § 0920 – 100 zł, § 0970 – 250 z 

 - z przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków powyższej jednostki (dział 801, rozdział 80101), 

tj. wynagrodzenia bezosobowe – 1.700 zł, zakup materiałów i wyposażenia – 2.400 zł, zakup 

usług remontowych – 1.500 zł, zakup usług pozostałych – 800 zł 

    Zmiany w wydatkach budżetowych, polegające na 

    Zwiększeniu wydatków, z tytułu zaciągnięcia pożyczek w Wojewódzkim Funduszu  Ochrony 

    Środowiska i Gospodarki Wodnej, na  kwotę ogółem – 980.000 z 

    z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych w działach: 

   -Oświata i wychowanie, rozdział 80101-Szkoły podstawowe, § 6050-Wydatki inwestycyjne 

    jednostek budżetowych – 880.000 zł,  z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego,  

    pn : Termomodernizacja obiektu Szkoły Podstawowej Nr 1” – 880.000 zł  

    Administracja publiczna, rozdział-Urzędy gmin(miast i miast na prawach powiatu), § 6050 

    Wydatki  inwestycyjne  jednostek budżetowych – 100.000 zł,  z przeznaczeniem na realizację 

    zadania inwestycyjnego,  pn.   Termomodernizacja obiektu Urzędu Miejskiego przy pl. 

Gen. J.Bema” – 100.000 zł (§  6050).  

     Obiekt Szkoły Podstawowej Nr 1 został oddany do użytku w połowie lat siedemdziesiątych XX 

     w. Niedostateczna, w świetle obowiązujących przepisów, izolacyjność ścian, stropodachów 

oraz stolarki drzwiowej oraz poprawienie komfortu nauczania jak też konieczność zmniejszenia 



kosztów ogrzewania obiektu, wymuszają przeprowadzenie kompleksowej termomodernizacji 

Szkoły Podstawowej Nr 1.W budynku Urzędu Miejskiego niezbędne jest wykonanie 

następujących prac: wymiana okien od strony podwórza (wymieniono część okien od strony 

Gen. J.Bema), wymiana drzwi zewnętrznych, osuszenie ścian fundamentowych, wymiana 

instalacji wodno-kanalizacyjnej  oraz  c. o., wykonanie nowej elewacji budynku. Przesunięciu 

wydatków między działami, w Zespole Szkół Nr 3, polegające na: 

     zmniejszeniu działu -Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział 85401-Świetlice szkolne o 

kwotę 3.100 zł, w zakresie: materiałów i wyposażenia – 2.000 zł, zakupu pomocy naukowych, 

dydaktycznych i książek – 600 zł, zakupu usług pozostałych – 500 z 

     zwiększeniu działu -Oświata i wychowanie – 3.100 zł, z tego:  rozdział 80101-Szkoły 

podstawowe - 1.000 zł  (na zakup usług pozostałych), rozdział 80110-Gimnazja – 2.100 zł 

(wynagrodzenia bezosobowe – 1.000 zł, zakup materiałów i wyposażenia – 600 zł,  zakupu 

usług remontowych – 500 zł), 

     Przesunięciu wydatków bieżących na zadania inwestycyjne, w Domu Pomocy Społecznej – 

dział -Pomoc społeczna, rozdział -Domy pomocy społecznej,  polegające na:- zmniejszeniu 

wydatków w zakresie zakupu materiałów i wyposażenia – 12.600 zł, - zwiększeniu wydatków 

na zakupy inwestycyjne  – 12.600 zł – wystąpiła konieczność zakupu: 

     - półautomatycznej maszyny do termo-mocowania (SCATAG 2), służącej do trwałego 

znakowania artykułów tkaninowych typu: pościel, odzież – będących na wyposażeniu DPS jak 

również odzieży prywatnej mieszkańców Domu – na kwotę 5.600 zł, 

    -  pompy głębinowej do ujęcia wody na terenie DPS – 7.000 zł; (dotychczasowa pompa uległa 

zużyciu, a koszt naprawy porównywalny będzie z zakupem nowej pompy   

     Przesunięciu wydatków między zadaniami inwestycyjnymi, tj. 

   - zmniejsza się wydatki na zadaniach inwestycyjnych, w dziale 600-Transport   

    i łączność, rozdział 60016-Drogi publiczne gminne, § 6050, łącznie o kwotę -  97.000 zł, z tego:  

  - Opracowanie ewidencji dróg” – o kwotę  60.000 zł,  

  - Przebudowa chodnika przy ul. Kurpiowskiej na dł. cmentarza oraz  przebudowa chodnika przy 

ul. Kickiego” – o kwotę 37.000 zł. 

  -  zwiększa się wydatki na zadaniu inwestycyjnym, w dziale 801-Oświata i wychowanie, rozdział 

80101-Szkoły podstawowe, łącznie o kwotę -  97.000 zł,  

      pn. „Remont dachu – Zespół Szkół Nr 3”. 

   Zmniejszeniu działu -Obsługa długu publicznego, rozdział -Obsługa papierów 

   wartościowych, kredytów i pożyczek jedn. samorządu terytorialnego, § 8070, o kwotę  63.500 zł, 



  w celu uzupełnienia środków  na spłatę  pożyczek.  Zmianie nazwy zadania inwestycyjnego, tj. 

zadanie pn. „Rewitalizacja ulic Starego Miasta”,  otrzymuje brzmienie: „Przebudowa ul. 

Gomulickiego, ul. Gołębiej i przygotowanie   dokumentacji zgodnie z Lokalnym 

Programem Rewitalizacji dla Obszaru Starego Miasta  i Fortów Bema Miasta Ostrołęki”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.   

Radna Rady Miejskiej –  Maria Skibniewska  

Chciałabym wiedzieć co to jest za zakup pompy głębinowej w DPS.  

Radna Rady Miejskiej –  Maria Sulbińska  

Skąd się weźmie  dochód na  kwotę 6400 złotych  na szkołę Nr 3  w budżecie miasta.  

Radna Rady Miejskiej – Bożena Napiórkowska   

Dlaczego Pan Prezydent zmniejszył środki na budowę chodnika na ul. Kurpiowskiej.  

Czy planowana jest  w tym roku wymiana drzwi w szkole Nr. 6 , ponieważ Komisja Oświaty 

wnioskowała o to zadanie.  

Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  

Skąd zostaną pozyskane środki na termomodernizację.    

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  

Sprawa wymiany drzwi nie jest jeszcze zamknięta, może wygospodarujemy jakieś środki.  

Kwota 6400 złotych zostanie rozdysponowana  z przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków 

 jednostki na wynagrodzenia bezosobowe – 1.700 zł, zakup materiałów i wyposażenia  

2.400 zł, zakup usług remontowych – 1.500 zł, zakup usług pozostałych – 800 zł 

Zachodzi taka potrzeba aby starą pompę wyeksploatowaną  wymienić na nową. 

Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  

 Obiekt Szkoły Podstawowej Nr 1 został oddany do użytku w połowie lat siedemdziesiątych XXw. 

Niedostateczna, w świetle obowiązujących przepisów, izolacyjność ścian, stropodachów oraz 

stolarki drzwiowej oraz poprawienie komfortu nauczania jak też konieczność zmniejszenia 

kosztów ogrzewania obiektu, wymuszają przeprowadzenie kompleksowej termomodernizacji 

Szkoły Podstawowej Nr 1. W budynku Urzędu Miejskiego niezbędne jest wykonanie 

następujących prac: wymiana okien od strony podwórza (wymieniono część okien od strony Gen. 

J.Bema), wymiana drzwi zewnętrznych, osuszenie ścian fundamentowych, wymiana instalacji 

wodno-kanalizacyjnej  oraz  c. o., wykonanie nowej elewacji budynku. 

    Jest ogłoszony przetarg oraz  staramy się o  pozyskanie środków z regionalnego kontraktu.  



Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej więcej  nie podjęli dyskusji, po czym projekt uchwały                        

został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

    Głosowanie  

     Za -21 głosów,   

     Przeciw - 0 głosów,  

    Wstrzymujących się – 0 głosów,   

    Uchwała  została podjęta.  

    Ad. do pkt 6  

Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Pozyskanie pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, w 

łącznej kwocie - 980.000 zł, ma na celu  wykonanie termomodernizacji: 

-  obiektu Szkoły Podstawowej Nr 1 – 880.000 zł,  

-  obiektu Urzędu Miejskiego przy pl. Gen. J. Bema  – 100.000 zł. 

Źródłem dochodu, z którego pożyczki zostaną spłacone, będą wpływy z tytułu podatku od 

nieruchomości . Postanawia się, iż zabezpieczeniem pożyczek, o których mowa w § 1 będzie 

weksel „in blanco” oraz nieodwołalne pełnomocnictwo do dysponowania rachunkiem bankowym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.   

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej   nie podjęli dyskusji, po czym projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za -21 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

Ad. do pkt 7  

Wiceprezydent Miasta – Stanisław Rybski 

Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

W związku z przygotowywanym  projektem  pn. „Modernizacja i rozbudowa systemu odbioru 

ścieków”  oraz założeniami , że OPWiK  będzie Beneficjentem Końcowym  pomocy  Funduszu 

Spójności , należy zgodnie z zaleceniami  NFOŚiGW – uporządkować strukturę własnościową  

spółki  w taki sposób , aby była ona jednoosobową spółką  Miasta.  Zgodnie  bowiem z 



„Wytycznymi  do przygotowania przedsięwzięć do Funduszu Spójności  w sektorze  ochrony 

środowiska  w zakresie struktury instytucjonalnej, ekologiczno – technicznym i analizę 

ekonomiczno –finansowych”  pkt 1.1.  Beneficjentem  Funduszu Spójności  w sektorze usług 

komunalnych, obok jednostek samorządu terytorialnego  i ich związków ,zakładów  

budżetowych  JST   może być „przedsiębiorstwo  zorganizowane w postaci spółki prawa 

handlowego , w którym Jednostki Samorządu Terytorialnego  mają  100 %  udziałów”. 

Wstępnie zakładano, że Beneficjentem projektu będzie Miasto Ostrołęka, a w późniejszym etapie  

nastąpi przekazanie praw i obowiązków Beneficjenta  Spółce. Zdaniem NFOŚiGW, przyjęcie 

takiego modelu instytucjonalnego, opartego na cesji  i późniejszych przekazaniach  majątku, 

byłoby bardzo skomplikowane  i opóźniające realizacjęprzedsięwzięcia  ( konieczność 

zawierania dodatkowych porozumień ). Model powyższy  byłby mniej efektywnym  i 

droższym, m.in. z dwóch powodów : 

w związku z uznaniem VAT-u za koszt kwalifikowany  - co podwyższa wartość środków trwałych  

powstających w ramach projektu, co w dalszej perspektywie przedkłada się na wyższe stawki 

amortyzacyjne oraz wyższe opłaty za usługi  wodno – ściekowe;  

w związku z koniecznością  zastosowania droższego systemu zarządzania , poprzez dublowanie 

funkcji  monitorowania, nadzoru ,itp. Ustalono, że Wnioskodawcą projektu będzie Urząd Miasta w 

Ostrołęce, natomiast Podmiotem Odpowiedzialnym za Realizację i tym samym Beneficjentem 

będzie OPWiK Sp. z o.o. W  Ostrołęckim Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

poza  Miastem Ostrołęką  udziały posiadają : 

Spółdzielnia Mleczarska „Ostrołęka” - 2.505 udziałów po 500 zł  na łączną kwotę 1.252.500,00 zł; 

Zakłady Mięsne „Ostrołęka” S.A. -   902 udziały  po 500 zł  każdy  na łączną kwotę 451.000,00 zł. 

W związku z powyższym   w zakresie  udziałów Mleczarni proponuje się ich   wykupienie  po 

wartości nominalnej  i spłatę  należności w 5 rocznych ratach, począwszy od roku 2006. Cena 

zakupu , zgodnie z podpisanym listem intencyjnym , podlegałaby oprocentowaniu według 

średniorocznego wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych, ogłaszanego w Monitorze 

     Polskim przez Prezesa GUS , liczonym w stosunku rocznym , począwszy od  dnia następnego po 

zawarciu umowy kupna – sprzedaży, stosując  wskaźnik w danym roku z roku poprzedniego. 

Prognozę spłaty, sporządzoną przy założeniu, że Umowa podpisana zostanie w styczniu 2006 r.  i z 

uwzględnieniem prognozowanego na rok 2005  wskaźnika inflacji w całym okresie spłaty ( 3 % ) 

zamieszczam poniżej : 
Lata Okres spłaty 

Odsetki ata 

Łącznie 

2006 1.02.2006 –30.09.2006 25.050,00 250.500,00 283.065,00 



1.10.2006 – 31.12.2006   7.515,00 

2007 1.01.2007 – 30.09.2007 

1.10.2007 – 31.12.2007 

22.545,00 

  5.636,25 

250.500,00 278.681,25 

2008 1.01.2008 – 30.09.2008 

1.10.2008 – 31.12.2008 

16.908,75 

  3.757,50 

250.500,00 271.166,25 

2009 1.01.2009 – 30.09.2009 

1.10.2009 – 31.12.2009 

11.272,50 

  1.878,75 

250.500,00 263.651,25 

2010 1.01.2010 – 30.09.2010   5.636,25 250.500,00 256.136,25 

 OGÓŁEM 100.200,00 1.252.500,00 1.352.700 

Nadmieniam, że rzeczywista kwota nakładów   poniesionych  przez Spółdzielnię  Mleczarską 

na realizację  inwestycji  „Modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków   

ul. Chemiczna w Ostrołęce”  wynosiła  1.664.100,00 zł, natomiast objęte  przez nią udziały  

w Spółce  to 1.252.500,00 zł. Wyliczone powyżej odsetki nie  rekompensują Mleczarni nawet 

tej różnicy. Ostrołęckie  Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.  w  ramach  

 zatwierdzonego  układu pomiędzy Zakładami Mięsnymi „Ostrołęka” S.A.  a  wierzycielami,  

objęło w zamian za  60 %  wierzytelności  Zakładów Mięsnych - 42.148 akcji tej spółki      

 na łączną kwotę  421.480,00 zł  ( wartość  nominalna 1 akcji  10 zł ).  

 40 %  tej wierzytelności, tj. 280.985,56 zł ,  podlega  spłacie  w 24 miesięcznych ratach bez 

odsetek po 15 miesięcznym okresie  karencji. Proponowane rozwiązanie, to zamiana akcji 

Zakładów Mięsnych „Ostrołęka” S.A  na udziały własne spółki  w celu ich umorzenia. 

Proponuję przyjąć nakreślone powyżej kierunki działania w celu dążenia do realizacji  tak 

ważnego dla Miasta Ostrołęki projektu  zmierzającego do uporządkowania gospodarki 

ściekowej w mieście. 

      Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

      Otwieram dyskusję do projektu uchwały.   

     Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  

     Jestem za tym żeby spółka miała kilka udziałów. Nie widzę powodów dla których Miasto 

miałoby wykupywać te udziały.  

    Radny Rady Miejskiej – Mariusz Popielarz  

    Nie jestem przekonany co do słuszności sprawy. Nie widzę powodu wykupywania. Pakiet 

kontrolny to 51% udziałów jest to tak samo jak przy 100% udziale.  

   Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

   Uważam, że  kierunek sprawy jest bardzo ważny i słuszny żeby miasto miało całość udziałów. 

   Proponuję żeby negocjować za ile to wykupić. Skąd Miasto weźmie te pieniądze.  

 

 



  Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  

  Uzyskanie środków z funduszu spójności  dla OPWiK to warunek konieczny. Myślę że zwróci 

im się to w wodzie i ściekach, tak żeby nie było udziałów osób prywatnych. 

Radny Rady Miejskiej – Andrzej Kania  

Nie rozumiem projektu uchwały. Wydawanie 1,2 mln złotych uważam ze nie ma sensu .  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej więcej  nie podjęli dyskusji, po czym projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za -9  głosów,   

Przeciw - 3 głosy,  

Wstrzymujących się – 9 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

Ad. do pkt 8 

Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Propozycja wprowadzenie zmian w Lokalnym Programie Rewitalizacji dla obszaru Starego Miasta 

i Fortów Bema  wynika  z wniosku Wydziału Inwestycji i Dróg w sprawie wprowadzenia zmian w 

załączniku nr 3 do uchwały Nr  350/XXXVI/2005 Rady Miejskiej z dnia 29.04.2005 roku 

„Wydatki inwestycyjne w roku budżetowym 2005 oraz na programy wieloletnie”.  

Projekt uchwały dotyczy wprowadzenia zmian na zadaniu pod nazwą „Przebudowa istniejącej 

nawierzchni sieci wodociągowej, kanalizacji deszczowej, kanalizacji sanitarnej, sieci 

energetycznej na ulicy Gomulickiego i Sowiej oraz przebudowa istniejącej nawierzchni na ulicy 

Gołębiej”, w wyniku których zadanie otrzymuje nazwę : „Przebudowa ulicy Gomulickiego i ulicy 

Gołębiej” oraz zmieniają się wartości środków finansowych. Powyższe zmiany powstały ponieważ 

w związku z uszczegółowieniem zakresu rzeczowo finansowego przebudowy ul.Gołębiej i 

przebudowy ul.Gomulickiego z infrastrukturą techniczną, nastąpił wzrost pierwotnie planowanych 

kosztów na tym zadaniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.   

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej   nie podjęli dyskusji, po czym projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za -16  głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  



Wstrzymujących się – 3 głosy,   

Uchwała  została podjęta.  

Ad. do pkt 9 

Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Podjęcie Uchwały w sprawie realizacji Projektu inwestycyjnego pn: „Modernizacja i rozbudowa 

systemu odbioru ścieków w Ostrołęce i Gminie Olszewo-Borki” wynika z wytycznych 

wprowadzonych przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie, który nadzoruje projekt z upoważnienia Ministra Środowiska oraz Ministra 

Gospodarki i Pracy jako Instytucja Pośrednicząca II stopnia 

Przedsięwzięcie ma na celu kompleksową racjonalizację gospodarki ściekowej Ostrołęki oraz 

gminy Olszewo – Borki poprzez: 

ograniczenie zrzutu ładunków zanieczyszczeń odprowadzanych do rzeki Narew 

zwiększenie liczby mieszkańców objętych usługą odbioru ścieków poprzez przyłączenie ich 

gospodarstw domowych  do sieci kanalizacyjnej; 

zlikwidowanie uciążliwości zapachowej oczyszczalni;  

ograniczenie przedostawania się ścieków i osadów z nieszczelnych sieci kanalizacyjnych oraz 

zbiorników  bezodpływowych do wód podziemnych i gruntu.  

 Modernizację oczyszczalni ścieków „Chemiczna” w zakresie gospodarki ściekowej i osadowej, 

W wyniku modernizacji powstanie możliwość głębszego oczyszczania ścieków oraz przyjęcia 

dodatkowej ilości z terenów objętych nowoprojektowaną kanalizacją oraz z likwidowanej 

oczyszczalni ścieków „Leśna”. W drugim etapie modernizacji zostanie rozwiązany kompleksowo 

problem utylizacji osadów pościekowych z zagospodarowaniem popiołów włącznie. 

Modernizację i rozbudowę kanalizacji, obejmuje modernizację 7 pompowni głównych (w tym 

adaptację obiektów oczyszczalni ścieków „Leśna” na pompownię główną), budowę nowych 15 

pompowni sieciowych oraz budowę ok. 50 km kanalizacji sanitarnej, w tym: kanalizacja 

grawitacyjna nowa - ok. 25,3 km, kanalizacja grawitacyjna odtworzeniowa – ok. 12,8 km, 

rurociągi tłoczne – ok. 11,1 km, kanalizacja ciśnieniowa – ok. 2 km  

- na terenie lewobrzeżnej części miasta Ostrołęka  

- na terenie prawobrzeżnej części miasta Ostrołęka  

- na terenie gminy Olszewo-Borki  

Szczegółowy opis przedsięwzięcia zawarty jest w Studium Wykonalności. 

Dotychczas wykonano: 

- przygotowanie dokumentacji terenowo-prawnej, projektowej i budowlanej, 



-opracowanie studium programowo-przestrzennego, 

-opracowanie studium wykonalności przedsięwzięcia, 

-opracowanie oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko, 

-uzyskanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 

 uzyskanie pozwoleń na budowę. 

W zakresie działań przygotowawczych do wykonania pozostaje: 

przygotowanie i wdrożenie postępowania przetargowego na wybór wykonawców i dostawców, 

sfinalizowanie działań prawno-organizacyjnych związanych z pozyskaniem finansowania 

inwestycji ze źródeł publicznych (europejskich i krajowych), 

sfinalizowanie opracowania pakietu umów, określających i wprowadzających w życie nowe 

relacje instytucjonalnei organizacyjno-prawne w zakresie własności i gospodarowania mieniem, 

powstałym lub zmodernizowanym w efekcie realizacji projektu.   

Struktura instytucjonalna   

Wnioskodawcą projektu będzie Urząd Miasta w Ostrołęce, natomiast Podmiotem 

Odpowiedzialnym za Realizacje i tym samym Beneficjentem będzie OPWiK Sp. z o.o.  

         Łączny koszt przedsięwzięcia z odsetkami w trakcie realizacji inwestycji wynosi   

         112 860,6 tys. zł. Rzeczowe nakłady inwestycyjne poniesione w ramach projektu wyniosą  

        110 047 tys. zł, a koszty kwalifikowane przedsięwzięcia - 107 247 tys. zł. Zakładany okres 

        inwestowania wynosi 5 lat i obejmuje lata 2006 – 2010. 

        Zakłada się, że przedsięwzięcie zostanie sfinansowane w sposób następujący: 

- środki własne Miasto Ostrołęka– 5,50 %, 

-pożyczka preferencyjna z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej –  

25,52%, 

- pożyczka preferencyjna z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

–  0,89%, 

- Fundusz Spójności – 68,10% (95,03% kosztów kwalifikowanych). 

Zgodnie z podpisanym porozumieniem Gmina Olszewo-Borki jako współinwestor poniesie koszty 

budowy kanalizacji stosownie do długości sieci wykonanej na jej terenie.  

Wskaźnik 68,10% jest to udział dotacji z UE w łącznych kosztach przedsięwzięcia. Natomiast 

wskaźnik dofinansowania z UE na poziomie kosztów kwalifikowanych projektu wynosi 71,66% 

.Analiza przychodów i kosztów Ostrołęckiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Spółka  z o.o. wykazuje, że wysokość przychodów od 2005r. ustalona jest na podstawie 

podwyższonych cen za dostawę wody i odbiór ścieków. W 2009r. cena za wodę i ścieki w 

porównaniu z ceną obecną tj  5,37zł wzrośnie do 7,27zł. Cena ta będzie wzrastać w kolejnych 



latach o dalsze 2-3%. Koszty spółki po zakończeniu inwestycji i przejęciu na majątek środków 

trwałych z tytułu naliczenia amortyzacji wzrosną o ponad 4.300 tyś. zł. i podatku od 

nieruchomości o ponad 2.200 tyś. zł. Przy tak ustalonych cenach i wysokości ponoszonych 

kosztów w latach 2005-2008 roku spółka uzyskiwać będzie zysk. Jednak w latach 2009-2013 

uwidoczniona jest strata. 

   Szczegółowe dane w tym zakresie są zawarte w piśmie OPWiK Sp. z o.o., które stanowi 

załącznik do uzasadnienia. Nie mniej jednak analiza finansowa przedstawiona w Studium 

Wykonalności potwierdza wykonalność projektu pod kątem zachowania płynności finansowej 

przedsiębiorstwa. Analiza wykazuje, że sytuacja ekonomiczna OPWiK sp. z o.o. nie ulegnie 

pogorszeniu w całym okresie objętym analizą finansową, co potwierdza również analiza 

wskaźnikowa (wskaźniki płynności, rentowności, zadłużenia i sprawności działania). Analiza 

finansowa wykazuje, że realizacja projektu jest celowa, przyniesie długoterminowe korzyści 

lokalnej społeczności, a zarazem nie wpłynie na pogorszenie sytuacji finansowej 

przedsiębiorstwa realizującego projekt. Natomiast zaniechanie realizacji projektu wiązać się 

będzie z dużymi kosztami społecznymi: przede wszystkim rosnącymi kosztami utrzymania nie 

zmodernizowanego systemu wodno-kanalizacyjnego oraz utratą możliwości świadczenia usług 

przez OPWiK sp. zo.o zgodnie zobowiązującymi normami jakościowymi i normami ochrony 

środowiskaOprócz finansowej prognozy przychodów i kosztów wynikających ze świadczenia 

usług wodno-kanalizacyjnych przez OPWiK sp. z o.o., dokonano także oszacowania kosztów i 

korzyści społecznych. Analiza ta wskazuje na istotne znaczenie przedsięwzięcia dla poprawy 

życia lokalnej społeczności poprzez ograniczenie ładunku zanieczyszczeń zrzucanych do Narwi  

a także ograniczenie zanieczyszczeń wód podskórnych i powierzchni ziemi ściekami komunalno-

bytowymi. Wzrost kosztów (cen za ścieki), jaki się z tym wiąże, jest szczególnie odczuwalny w 

okresie spłaty pożyczek inwestycyjnych, lecz po tym okresie, przewaga korzyści nad kosztami 

jest znaczna i stale rosnąca. Jednocześnie należy zaznaczyć, że przy rozpatrywaniu 

alternatywnych rozwiązań w zakresie oczyszczania ścieków pochodzących z Ostrołęki wykazano, 

że zaniechanie modernizacji oczyszczalni spowoduje znaczne podwyższenie opłat za korzystanie 

ze środowiska.W ramach przygotowywanego przedsięwzięcia zostało zweryfikowane Studium 

Wykonalności  o wytyczne Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie.  

  Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

  Otwieram dyskusję do projektu uchwały.   

 

 



       Radny Rady Miejskiej – Rafał Dymarski  

    Uważam , że proponowana w dniu dzisiejszym inwestycja jest inną niż proponowana była  

nam w 2003 roku. Dlaczego przez ten okres nie otrzymywaliśmy odnośnie tej inwestycji 

informacji.  Bardzo proszę pokazać mi uchwałę Rady Nadzorczej o podjęciu takiej inwestycji. 

Mamy w dniu dzisiejszym podjąć ważną decyzję do 2020 roku w której nie ma 

przedstawionej analizy ekonomicznej spłaty pożyczek na tą inwestycję. Również nie ma 

analizy ceny ścieków i wody co do zakładów produkcyjnych. Uważam że jeżeli nie ma 

pieniędzy to ciężko podjąć taką  inwestycję      

      Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska   

      Nie zgodzę się z wypowiedzią radnego Rafała Dymerskiego , ponieważ przez cały okres       

projektowania  byliście państwo informowani na komisjach odnośnie tej inwestycji. Zostały 

przygotowane projekty , są pozwolenia na budowę kanalizacji. Jeżeli chodzi o oczyszczalnie to 

dopiero w maju tego roku otrzymaliśmy zgodę. Musimy zastanowić się czy taki ciężar z 

własnych środków możemy udźwignąć. Jeżeli OPWiK będzie wykonawcą to wtedy odejdzie 

nam VAT / czyli 22%/ . Narodowy Fundusz preferuje model , że przedsiębiorstwo realizuje a 

miasto nadzoruje. Myślę, że kwota będzie około 30 % mniejsza niż w kosztorysie 

inwestorskim. Gdy nie zrealizujemy projektu to będziemy płacić kary po 2012 roku w związku 

z tym podwyżki są  nieuniknione.   

    Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski    

    Podjęcie decyzji w dniu dzisiejszym jest najtrudniejszą i nieuniknioną decyzją tej kadencji Rady 

Miejskiej. Uważam , że ten projekt jest za bardzo rozdmuchany finansowo. O wiele większe 

miasto od Ostrołęki jakim jest Radom  realizowało taką inwestycję  o wiele mniejszych 

kosztach .  Mamy do wyboru albo 120 mln złotych wydać i wejść w bardzo duże koszty 

ścieków i wody w mieście  , albo 2,8 mln złotych wyrzucić w błoto co zostało zapłacone za 

dokumentację tego projektu.  

    Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska   

    Uważam, że wcale pieniądze nie zostaną wyrzucone w błoto bo mamy dokumentację i mamy 

wszystkie pozwolenia a to cenny skarb który zabezpiecza OPWiK na dlugie lata.  Realizację 

można robić przez 20 lat. Nie będziemy mieli kredytu tylko pożyczkę i porozumienia z 

gminami . Oni będą budować na własny koszt a my umożliwimy im włączenie do systemu 

kanalizacji.  

     Radny Rady Miejskiej – Mariusz Popielarz   

     Projekt z 2003 roku a obecny to dwie różne rzeczy. Moim zdaniem pieniądze zostały 

zmarnowane. Trzeba się skupić tylko na kanalizacji a nie oczyszczalni. Chcąc zlikwidować zły 



zapach w mieście to musi być jedna oczyszczalnia. Uważam , że cena ścieków nie wzrośnie bo 

były takie zalożenia.    W dniu dzisiejszym proponowanego projektu nie zamierzam poprzeć.  

    Radna Rady Miejskiej –  Maria Sulbińska   

    W dniu dzisiejszym skupiamy się na argumentach przeciwko inwestycji. Uważam, że poparcie 

tego projektu to uporządkowanie całej gospodarki ściekowej w mieście. Poza tym po 2012 roku 

będziemy już musieli płacić kary. Również trudna jest przewidzieć czy w późniejszym terminie 

będą jakieś fundusze na takie cele. Biorąć pod uwagę czas realizacji tej inwestycji to ostatni 

dzwonek do podejmowania działań.   

     Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  

     Przedstawiony projekt posiada plusy ale więcej minusów. Nie widzę powodów do pośpiechu. 

Może się okazać że w późniejszych latach będą ostrzejsze przepisy ochrony środowiska. Wtedy 

obciążeni zostaną mieszkańcy miasta. Proponuję najpierw zakończyć sprawę wody w mieście , 

a potem zająć się projektem.  

     Radna Rady Miejskiej –  Bożena Napiórkowska  

     Czy ktoś merytorycznie ponosi odpowiedzialność za rozwiązania projektowe ujęte w studium. 

     Czy wizja rozwoju miasta jest zgodna z planem.  

     Jaki będzie efekt nowej sieci przyłączy.  

     Jaki będzie koszt nie przyłączonych 1051 mieszkańców do studzienek kanalizacyjnych.   

     Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska   

    W pozwoleniu na budowę odpowiedzialny jest projektant za projekt. Potrzeby w zakresie 

kanalizacji są określone w tym projekcie.   

     Ekspert projektu  

     Zakres inwestycji jest obliczony na 30 lat. Narodowy Fundusz odrzucił projekt ze względu na 

niedostatki , które zostały już zniwelowane. Koszt inwestycji spadł do 112 mln złotych. 

Projektowanie powinno być zmieniane w trakcie prac . Mamy dzięki temu kompleksowe 

rozwiązania. Koszt przedsięwzięcia i udział wydatków na usługi wodno- ściekowe wyniósł w 

2004 roku 3% na 1 mieszkańca. W latach najwyższego obciążenia będzie około 4%. Miasto ma 

możliwości uporania się z tym problemem, bo nie wszyscy są biedni. W projekcie są pewne 

rezerwy. Majątek OPWiK wzrośnie o 100 mln złotych i nie będzie zmniejszenia obecnych 

dochodów i dzięki miastu obniżone zostaną zmniejszone koszty OPWiK.   

    Radny Rady Miejskiej – Wiesław Szczubełek   

    Nie interesuje mnie co było w poprzednich latach , lecz powinniśmy się skupić co jest teraz. 

Miasto Ostrołęka nie jest całkowicie skanalizowane , siec wymaga przebudowy a ścieki nie 

spełniają wymogów krajów europejskich. Pojawia się szansa aby pozbyć się nieprzyjemnych 



zapachów w mieście. Zaproponowane przedsięwzięcie ma na celu poprawę  potrzeb 

społecznych. Uważam, że decyzja jest trafna i należy do tego podejść rozsądnie. W dniu 

dzisiejszym będę głosował za projektem uchwały.  

    Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

    Przysłuchując się dyskusji uważam , że była emocjonalna. Myślę że trzeba zaryzykować z tą 

inwestycją. Wszyscy w programach wyborczych obiecali poprawę nieprzyjemnych zapachów w 

mieście. W dniu dzisiejszym możemy to uczynić, bo miasto na to długo czekało. Ja jako 

Prezydent Miasta chcę realizować tą inwestycje w mieście bo tego oczekuje  społeczeństwo 

tego miasta i nie boję się konsekwencji.  Już przy pomocy państwa wiele zostało zrobione w 

tym mieście. 

      Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

     Chciałbym poinformować że wpłynął wniosek od Grupy Radnych w sprawie przeprowadzenia 

     głosowanie imiennego w sprawie realizacji Projektu inwestycyjnego pn. „Modernizacja i 

     rozbudowa systemu odbioru ścieków w Ostrołęce i Gminie Olszewo-Borki”.   

     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lesław Chojnowski  i Sekretarz obrad Pani 

Agnieszka Bałazy przeprowadzili głosowanie imienne . Podczas głosowania obecnych było 18 

radnych Rady Miejskiej . Dziewięć radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. / Protokół 

głosowania imiennego  stanowi załącznik dokumentu pod protokołem/.  

    Głosowanie  

     Za - 7  głosów,   

     Przeciw - 2 głosy,  

    Wstrzymujących się –0 głosów,   

    Uchwała  została podjęta.  

    Ad. do pkt 10 

    Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

    Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

     Stosownie do art. 12 pkt 10a w związku z art. 92 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o 

samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U.  z  2001r.  Nr 142,  poz. 1592 z poźn. zm.) do wyłącznej 

właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawie zasad udzielania 

stypendiów  dla uczniów i studentów. W ramach Działania „Wyrównywanie szans 

edukacyjnych poprzez programy stypendialne” Zintegrowanego Programu Operacyjnego 

Rozwoju Regionalnego 2004-2006, istnieje możliwość finansowania z Funduszy 

Strukturalnych programów stypendialnych dla studentów. 



     Celem powyższego działania jest podniesienie dostępu do kształcenia na poziomie wyższym 

dla studentów pochodzących z obszarów zagrożonych marginalizacją, (w tym w szczególności 

z obszarów wiejskich i obszarów restrukturyzacji przemysłów). Realizowane programy 

stypendialne mają pomóc studentom znajdującym się w trudnej  sytuacji materialnej w 

osiągnięciu wyższego wykształcenia. Pomoc w ramach Działania 2.2 mogą otrzymać studenci 

znajdujący się w trudnej sytuacji materialnej – dochód w rodzinie w przeliczeniu na osobę lub 

dochód osoby uczącej się nie jest wyższy niż kwota uprawniająca do uzyskania świadczeń 

rodzinnych zapisana w ustawie z dnia 28 listopada 2003r. o świadczeniach rodzinnych (Dz. U. 

2003 nr 228 poz. 2255), a jednocześnie pochodzący z obszarów wiejskich, tj. terenów 

położonych poza granicami  administracyjnymi, miast do 20 tys. mieszkańców, obszarów o 

wysokiej stopie bezrobocia, obszarów o dużym udziale zatrudnionych w przemyśle i dużym 

spadku zatrudnienie w nim, zdegradowanych dzielnic miast W związku z tym, że Miasto 

Ostrołęka przystępuje do II edycji konkursu  w ramach Działania 2.2 „Wyrównywanie szans 

edukacyjnych poprzez programy stypendialne” Zintegrowanego Programu Operacyjnego 

Rozwoju Regionalnego 2004-2006, jako projektodawca, jest odpowiedzialne za przygotowanie 

Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych 

dla studentów w roku akademickim 2005/2006.  

    Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

    Otwieram dyskusję do projektu uchwały.   

    Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej   nie podjęli dyskusji, po czym projekt uchwały 

    został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

   Głosowanie  

   Za -16  głosów,   

   Przeciw - 0 głosów,  

   Wstrzymujących się – 0 głosów,   

   Uchwała  została podjęta.  

   Ad. do pkt 11 – odpowiedzi  

   Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska   

      dla radnego Krzysztofa Majkowskiego 

      Na zadaną interpelację odnośnie wymiany sieci wodociągowej i chodnika  radny dostanie 

odpowiedź na piśmie.   

     Sprawa budynku po dawnym „ Apisie” w dalszym ciągu jest sprawą otwartą. Na obecną chwilę 

nikt nie chce prowadzić tam działalności gospodarczej. Chcemy skomunalizować te grunty. Po 

uprawomocnieniu decyzji sprawy zostaną uregulowane. Decyzja została już wydana.  



    Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  

    dla radnego Mariusza Popielarza  

    Wystąpiłem o dotacje z PEFRON, w międzyczasie nastąpiły jednak niekorzystne zmiany, 

okazało się, że niepełnosprawni nie mogą tam pracować. Muszą być zatrudnione osoby  które 

dozwolone mają  4 godziny  dziennie i mogą pracować przy monitorze. Oddałem do PEFRON 

40 tys. złotych wraz z odsetkami. Do mnie zwróciły się dwie osoby niepełnosprawne, a nie 300 

osób. 

    dla radnej Agnieszki Bałazy  

    Służby miejskie zostały powiadomione  reakcja natychmiastowa , sprawa została  załatwiona.   

    dla Przewodniczącego Rady Miejskiej - Janusza  Kotowskiego    

    Budynek  o którym Pan wspominał  znajduje się przy ul. Jana Pawła II 130. 

    Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska   

     dla Przewodniczącego Janusza Borach  

     Miasto sfinansuje podlewanie zieleni przy ul. Padlewskiego w tym roku. W przyszłym roku 

będzie zarządca nieruchomości i rozwiąże ten problem.  

    dla radnej Marii Skibniewskiej  

    W najbliższym czasie kostka zostanie zabrana przez wykonawcę  który położył na tym odcinku 

drogi  nowy polbruk. 

    Wiceprezydent Miasta – Stanisław Rybski 

    dla radnej Agnieszki Tańskiej  

    Odpowiedź zostanie udzielona Pani na nastepnej sesji ponieważ musimy zrobić analizę, czy da 

się to wykonać.  

     Ad. do pkt 12- Rezolucja   

     Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

     Dostali Państwo treść Rezolucji w sprawie  poprowadzenia przez  Ostrołękę i region 

międzynarodowej trasy Via  Baltica czy są jakieś uwagi. Uwagi nie zostały wniesione. Poddaję 

pod głosowanie  treść  Rezolucji.  

Treść Rezolucji Rady Miejskiej w Ostrołęce   w  sprawie  poprowadzenia przez  
Ostrołękę i region międzynarodowej trasy Via  Baltica.                            
 
Miasto  Ostrołęka  począwszy   od  1 stycznia  1999 r.  odnotowuje  niezwykle niekorzystne 

zjawiska : niepokojąco wysoki wskaźnik bezrobocia, spadek liczby mieszkańców, 

niezadowalające władze i mieszkańców zainteresowanie inwestorów zewnętrznych 

lokowaniem  kapitału w Ostrołęce.Taki obraz naszego miasta wynika  po części, także z faktu 

wspomnianego wyżej tj. wiąże się z  utratą przez Ostrołękę statusu miasta – siedziby 



województwa. Jako Radni Ostrołęki  wyrażając głęboką troskę o rozwój naszego  miasta i 

regionu, tym samym  o lepszy byt mieszkańców, stoimy na stanowisku,  że  Rząd 

Rzeczypospolitej Polskiej ma obowiązek zrekompensowania negatywnych konsekwencji 

faktu zmian w  podziale administracyjnym Państwa. Działaniem, które w  naszej  ocenie  

wpłynie na lepszy i intensywniejszy rozwój, będzie poprowadzenie międzynarodowej trasy  

Via Baltica. Jest bowiem nazbyt   oczywiste, iż dogodne  połączenia drogowe stymulują 

rozwój terenów, przez  które przebiegają. Pozostawienie Ostrołęki  i regionu poza  

przebiegiem trasy, która będzie stanowić najszybszą, najdogodniejszą drogę w  kierunku 

przejść granicznych na Litwę, Rosję, Białoruś powodować będzie dalsze dysproporcje 

rozwoju Ostrołęki i regionu w stosunku do innych  terenów kraju. W trosce  o środowisko 

naturalne  i utrzymanie  niezwykle cennych obszarów przyrodniczych uważamy, iż co 

najmniej wątpliwym z  tego powodu jest  tzw. wariant białostocki. Jego realizacja z  całą  

pewnością stwarzać będzie realne zagrożenie  dla bytu unikalnych zasobów przyrodniczych 

Doliny Biebrzy, Puszczy Augustowskiej i Knyszyńskiej. To jedne z wielu powodów, dla 

których uważamy, że międzynarodowa trasa Via Baltica powinna przebiegać przez obszary 

regionu ostrołęckiego. 

      Głosowanie:  

       Za -16  głosów,   

       Przeciw - 0 głosów,  

       Wstrzymujących się – 0 głosów,    

       Treść Rezolucji została przyjęta.  

       Ad. do pkt 13  - Sprawy różne  

       Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

      Proponuję ustalić termin odbywania sesji Rady Miejskiej po wakacjach. Radni Rady Miejskiej   

wyniku  głosowania  7 głosów za ustalili termin posiedzeń sesji na czwartek.  

     Wiceprzewodniczący Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z 

Samorządami Mieszkańców Janusz Kołakowski  przedstawił  treść odpowiedzi 

wypracowaną przez komisję  na skargę Lucjana Suchonia.  

    Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

    Poddaję pod głosowanie odczytaną przez Pana Janusz Kołakowskiego  propozycję treści 

odpowiedzi odnośnie  skargi Lucjana Suchonia. 

     Głosowanie  

     Za -15  głosów,   

     Przeciw - 0 głosów,  



    Wstrzymujących się – 0 głosów,    

    Treść odpowiedzi  została przyjęta.  

    Ad. do pkt 14 

    Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

    Zamykam obrady XL sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce. Dziękuję wszystkim za przybycie i 

dużą wytrwałość.  

 
Protokółował:                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  
Andersz Wojciech                                                         w Ostrołęce  
                                                                             /-/ Janusz Józef Kotowski  
 

                                               

                                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


